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Přítomni:
Zápis dělá Petr Šťastný.

1. Petr Šťastný
2. Stanislav Lepič
3. Marek Severa
4. Barbora Karlíková
5. Štěpán Pechman
6. Damián Baraník
7. Denys Lysenko
8. Albert Havliček
9. Matyáš Rak
10. Honza Bittner
11. Martin Uždil
12. Yuki

0. Schválení programu zasedání

Usnesení 00
Představenstvo klubu FIT++ schvaluje program zasedání v následující podobě:
0. Schválení programu zasedání
1. Schválení zápisu z minulého zasedání
2. Volba na post Předsedy aMístopředsedy FIT++
3. Informace o členství FIT++
4. Organizační info: LAN Party
n. Různé

3-0-0 - Usnesení bylo přijato

1. Schválení zápisu ze zasedání 27.12.2022

Usnesení 01
Představenstvo klubu FIT++ schvaluje zápis ze zasedání 27.12.2022.
3-0-0 - Usnesení bylo přijato



2. Volba na post Předsedy aMístopředsedy FIT++

Soptík a Marek nominovali na předsedu Standu. Soptík se Standou navrhli Štěpána.
Štěpán nominoval Báru. Bára navrhuje taky Standu.
Marek prohlásil, že by vyhlásil langoše u bittninji. Damián (nepravomocně)
nominuje Marka na předsedu.
Soptík nechce být nominovaný. Štěpán s Bárou doplňují, že ani oni ne.
Marek nominuje Štěpána namístopředsedu.
Standa: pivo bude zadarmo a fotbal každý den
Štěpán: se rád zdrží
Bára: se taky zdrží
Marek připomíná, že Bára vyhrála volby.
Bára se domnívá, že to není možný.
Marek nominuje Báru na superpředsedkyni.
Volební komise připomíná, že Bára volby vskutku vyhrála.
Standa: nemám jasnou vizi na místopředsedu
Všichni jsou pro Báru a Štěpána namístopředsedu.

Usnesení 02
Standa Lepič se stává novým předsedou FIT++.
4-0-1 - Usnesení bylo přijato.

Standa navrhuje Štěpána jako místopředsedu. Představenstvo vehementně
souhlasí.

Marek nemá přítelkyni.

Usnesení 03
Štěpán Pechman se stává novýmmístopředsedou FIT++.
4-0-1 - Usnesení bylo přijato.

3. Informace o členství FIT++

Máme rozporuplné informace od představenstev a od kontrolní komise, je to
zmatečná situace. Ale vypadá to, že datum expirace členství jsou dva roky. Nicméně
o tom nemáme záznamy, můžeme všem hromadně prodloužit členství?
Zeptáme se, jestli hromadné prodloužení můžeme udělat usnesením, mělo by to jít.
Denys: Jeden člen KK bude chlastat na Sincoolce, můžem se ho zeptat tam.
Soptík: zeptám se KK, jak to je s prodlužováním členství (usnesení?) a jestli to jde
všem.



4. Organizační info: LAN Party

Soptík: Potřebuju pomoct, nemám čas to udělat.
Soptík: Můžeme udělat někdy v druhé půlce března.
Standa: 28. je orienťák.
Soptík: Uděláme hodně kakajka, mámemlíko co je potřeba spotřebovat.
Soptík: Takže ten týden od 20?
Rakmaty: good, je to před velikonocema
Štěpán: pomůžu
Marek: když bude potřeba, můžu taky
Standa: prodloužení doby (do 2? Poslední hodina je uklízecí), pití, škvor -
přístupový karty do bočního vchodu whatever (na vození autem super)
Soptík: ŘeknemModexovi o VRko
Marek: Julča má VRko
Rakmaty: Láďa má VRko
Standa: Uděláme to ve 1455+1435
Soptík: Má někdo dancepad?
Marek: Zeptáme se
Asi nejlepší pátek
Pátek 24.3., pokud budou volný místnosti.
Rakmaty: od 11:30 jsou ty místnosti volný
Soptík: napíšu v metru

n. Různé

Chceme vyřešit fakturu za fit vánoce, proplatit fakturu yukimu.
(A mámarkovu kasičku)
Bitninja navrhl FIT++ onlyfans.
Standa: Bára bude delegát, zástupce Soptík.
Standa: Děkuju Denysovi za práci, dělal hromadu práce, bylo to skvělý. Chceme teď
dát delegáta novým lidem, ale moc děkujeme za všechno co udělal pro FIT++.
Standa: Marek bude řešit přijímání členů.
Soptík: Asi chceme limitovat na podepsání potom, co jsme člověka viděli na akci.
Standa: souhlas
Standa: Finance budu řešit sám.
Standa: Štěpán bude handlovat komunikaci s PRkem.
Štepán: Chci upravit DC role aby to bylo použitelný.

Standa: Na parlamentu se řešily stanovy, co když předseda zmizí?
Soptík: Ve stanovách to není přesné určené, co znamená “není schopen vykonávat
funkci”? To není “tři dny neodpovídá”.
Denys: Může se tam hodit, že se může svolat představenstvo i místopředsedou.
Standa: Soptík se podívá na +-FEL a Začvutění nové stanovy, na ty změny co
můžem aplikovat u nás.



Rakmaty: Když už to budete mluvit, volební řád taky není jasný: co kdyby nedošlo
dostatek přihlášek?
Standa: Chceš připravit nějaký návrh?
Předseda FIT++ pověřuje Matyáše Raka, aby připravil poznámky k volebnímu řádu.
Rakmaty: No dobře, tak si to tam dej.
Soptík: pošlu template na změnu volebního řádu

Standa: Chtěl bych na webu uveřejnit veřejný kalendář akcí FIT++.
Marek: Vylepším web, přidám fotky, kalendář. Teď tam vůbec nic není, jen zápisy
ze schůzí a přihlášení.

Standa: Yuki a Pavel by měli organizovat FIT party.

Standa: Čenda zorganizuje latex workshop 11.3. s Ondrou Guthem, ten začátečnický.
Leták je hotový, jen se tam přepíše datum amůže se to publikovat.

Byli bychom rádi, kdyby vyšel další rok šifrovačky, ideálně i seggfaultu.

Standa by rád podpořil spolupráci s dalšími kluby. Rád bych +-FEL pozval na LAN
Party. Můžem i všechny ostatní, třeba SPA, strojaře.
Denys: Bylo by fajn udělat pozvánku na Centrálu.

Yuki: příprava na FIT party vypadá dobře. Zatím to nevíme přesně, ale komunikuju
to s prostorama.

Standa: Až bude příští teambuilding, na začátku to chce 10minutovou prezentaci o
tom, co to je FIT++. Jak to vzniklo, co děláme, jaká je struktura FIT++ a SU, aby
členové měli představu o tom, co to vůbec je.

Rakmaty: Co FITrip?
Bára: Hledám termín - teď bude spousta akcí.
Standa: Nejlepší by byl první termín dubna, březen je strašně našlapanej.
Bára: Navrhuju dát něco v Jizerkách, třeba pojedeme vlakem do Semil, na Malou
Skálu.
Marek: Je tam pivo?
Bára: Ano.
Marek: Já chci udělat další FITrip někdy v létě, ke zkouškovému, kolem Prahy, aby
to nezabralo tolik času a mohli se připojit i lidi co mají zkoušky.
Bára připraví do týdne návrh nového FITripu, který se uskuteční nejspíš 1. dubna.
Předseda si to tak přeje.

30. března je cofit, asi bude potřeba součinnost.

Bára: FIT party by ještě šla ve FAMU klubu.



Standa ukončuje zasedání v 20:54.


